
ROTARY CLUB KLATOVY 

 

Zápis 
 

 

Klatovy Enius, 29.8.2018 

Přítomni:  Brant, Černý, Halada, Hajmrle, Kocum, Lyer, Musil, Nejdl, Rubáš, Růžička, Říčan 

Steinbach 

Nepřítomni:  Hálek, Honzík, Kovář, Nedvěd, Oulický, Pojar, Stuna 

Program:  

1. Musil – prezident elect 2018/2019 

a) Poděkování Pepíkovi Rubášovi a všem jeho spolupracovníkům za úspěšnou organizaci 

mezinárodního campu. 

b) Poděkování Martinovi Kovářovi za zorganizování a vedení jednání s RC kluby Cham a Zwiesel 

při přípravě 5. ročníku RYLA Velký Javor 28.- 30.9.18 (pozvánka a program viz příloha), které 

proběhlo mailovou korespondencí a osobním jednáním (Kovář, Musil) 17.8.18 (Ansbruck). 

c) Prezident klubu pozval všechny členy včetně partnerek na jednání 29.9.18 (přítomen minsitr 

Brabec) a současně poslal pozvánku na RC Plzeň (2x), Písek a Č.Krumlov, starostovi ŽR. 

d) Prezident klubu osobně pozve starostu Klatov Rudolfa Salvetra a jeho spolupracovníky – 

schůzka dojednána na 5.9.18. 

e) Na rotary.org doplněn jako sekretář klubu Jiří Stuna – oprava chybného zápisu pozice. 

f) Přístup členů na web rotary2240.org – při potížích je možnost kontaktovat sekretáře Tomáše 

Holuba (602763384, tomas.holub@syntacticsugar.com ). 

g) Na klubové schůzce 19.9.18 provede odbornou přednášku ophtalmolog prim. MUDr. Michal 

Janek – Enius 19:00 včetně partnerek, podle počtu v klubovně nebo v restauraci. V diskusi 

zdůrazněno, že se bude jednat striktně o odbornou přednášku vzhledem k blížícím se 

komunálním i senátním volbám (angažmá MUDr. Janka). 

h) Prezident požádal všechny členy o spolupráci ohledně přípravy programů schůzek. 

i) Schůzka výboru – 5.9.18 v 17:00 Enius (Lyer, Musil, Nedvěd, Rubáš, Růžička, Stuna). Další 

termíny 3.10., 7.11., 5.12., 2.1., 6.2., 6.3., 3.4., 8.5., 12.6. 

2. Pepík Rubáš 

a) Podrobná zpráva o průběhu letního campu včetně střednědobých i dlouhodobých výměn. 

Vyúčtování bude předloženo příště, diskuse ohledně příštího možného navýšení finančních 

podmínek pro studenty. 

b) Návrh na pomoc v prvních třech měsících ve výuce češtiny pro tří studenty formou doučování 

odbornými pedagogy – finanční odhad cca 8.000 Kč. Návrh po diskusi odsouhlasen jako 

přínosný pro budoucí kladný vztah studentů k ČR. 

c) Prezentován návrh nové formy campu  se zaměřením na cykloturistiku. Po diskusi byl Pepík 

požádán o předložení projektu po organizační i finanční stránce pro případné odsouhlasení. 

Termín by byl v roce mezi tradičními tábory, jejichž mezinárodní charakter i forma by zůstaly 

zachovány.  

3. Volná diskuse 

4. Příští meeting – 5.9.18 19:00 Enius 

Zapsal: F. Musil 
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